
 
 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Sportu i Opieki Społecznej 

VII kadencji Rady Gminy Waganiec 

BR.0012.5.KO.2015     Waganiec, dnia 21.07.2015 r. 

 

Protokół Nr 5/2015 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Zdrowia i Opieki Społecznej VII kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 21 lipca 2015 roku 

w sali nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

___________________________________________________________________________________ 

 

W posiedzeniu komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Zbigniew Czajkowski, udział 

wzięli członkowie komisji, członkowie stałych komisji Rady Gminy oraz Wójt Gminy Pan Piotr Kosik,  

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Różański, Pan Szudzik Tadeusz Dyrektor Zespołu Szkół  

w Brudnowie, Pan Wojciech Więcławek Przedstawiciel firmy wiatrakowej. 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji - o godzinie 16
30

 otworzył posiedzenie komisji oświaty, jest to wspólne 

posiedzenie wszystkich komisji Rady Gminy, stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 4 członków komisji oświaty, co wobec składu komisji wynoszącego  

4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

W posiedzeniu uczestniczą członkowie komisji oświaty w składzie:  

1) Czajkowski Zbigniew – przewodniczący komisji 

2) Stefański Wacław - zastępca przewodniczącego komisji 

3) Butlewski Dariusz – członek komisji 

4) Kołowrocki Mieczysław – członek komisji 

 

Następnie przewodniczący komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy różne. 

2. Wydzierżawienie budynku po byłej szkole podstawowej w Sierzchowie. 

3. Opinia prawna na temat możliwości zwoływania wspólnych posiedzeń Komisji Stałych Rady 

Gminy. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad.1  
Sprawy różne. 

Komisja zapoznała się z informacją nt. budowy wiatraków na terenie gminy Waganiec. 

 

Ad.2 

Komisja zapoznała się z ofertą wydzierżawienia budynku po szkole Podstawowej w Sierzchowie. 

Propozycje Wójta Gminy komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad.3 

Komisja zapoznała się z opinią prawną na temat możliwości zwoływania wspólnych posiedzeń Komisji 

Stałych Rady Gminy. 

Opinia prawna stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.4 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Zbigniew Czajkowski 

o godz.12
00

  zamknął posiedzenie komisji. 

 

Protokołował:                                                                                        Przewodniczący Komisji: 

Zbigniew Czajkowski                                         

                                                                                                             

  Czajkowski Zbigniew 


